

誇啦啦藝術集匯

C-symbol 週：非牟利機構同工的身心健康、創意與戲劇



C-symbol 週：非牟利機構同工的身心健康、創意與戲劇

適合對象：Asian Charity Services 合作的非牟利機構同工，不限界別

日期：2022 年 7 月 4 至 8 日（一至五）

地點：牛池灣文娛中心劇院

地址：九龍清水灣道十一號牛池灣市政大廈三樓（彩虹港鐵站 B 出口）

名額有限，先到先得。

報名及工作坊日子安排請聯絡許先生（calvinco@aftec.hk / 2520 1716 / 6170 1912）

誇啦啦將於七月帶來一系列充滿創意與趣味的戲劇遊戲和活動，讓參加的非牟利機構同工在新冠疫情期間長時間照顧弱勢社群外，能有放鬆自己、享受戲劇帶來的樂趣及互相支持的機會。參加者將在專業劇場中體驗台上（演戲體驗）和後台（親手製作舞台佈景及道具或設計燈光）的實際運作。報名團體可選擇半天或全天的工作坊，詳情如下：

半天工作坊：戲劇遊戲及即興創作

時間：上午 10 時至下午 1 時或下午 2 時 30 分至 5 時 30 分

人數：10 至 25 人

參加者將於劇場參與誇啦啦設計的戲劇遊戲，活動能協助參加者提升自信心，並增強溝通和協作能力，同時舒緩身心。參加者會學習編作劇場及即興創作，著手創作屬於他們獨一無二的場景，透過遊戲及演戲講述故事。在工作坊的尾聲，參加者將有機會在基本道具和專業技術支援的協助下在專業舞台上踏台板演出。

費用：自由定價



誇啦啦藝術集匯

C-symbol 週：非牟利機構同工的身心健康、創意與戲劇



全天工作坊：劇場一日遊

時間：上午 10 時至下午 5 時 (**下午 1 至 2 時為午飯時間，參加者需自行安排用餐)

人數：20 至 40 人

除了以上半天工作坊的內容，參加者將會分為兩組參與 (1) 演戲工作坊或 (2) 舞台製作工作坊。演戲工作坊參加者將學習表演的基本概念和綵排演出選段。而舞台製作工作坊參加者將學習為演出設計及製作簡易道具及佈景或參與燈光設計。

兩組工作坊參加者將會聯手製作試驗演出作總結，共同實踐學習成果。

費用：自由定價

關於誇啦啦藝術集匯

誇啦啦藝術集匯 (誇啦啦) 致力以其獲獎之雙語學習劇場™方法，培育新一代年輕人。我們相信藝術帶來啟發、動力及轉變，以藝術融入教育的方法鼓勵創意學習。誇啦啦的英文縮寫意指「藝術融合教育以轉化人生」。

誇啦啦是一個註冊慈善團體，2008 年成立至今觀眾及參加者超過 256,000 名，2009 年起成為康樂及文化事務署轄下的西灣河文娛中心場地伙伴，於 2014 及 2017 年獲香港藝術發展局頒發藝術教育獎，2020 年獲頒藝術推廣獎，並獲香港特別行政區政府「藝能發展資助計劃」的躍進資助 (2015 及 2017 年) 及「藝能發展配對資助計劃」的資助 (2022 年)。誇啦啦推廣藝術、科學、工程、數學和科技作為教學方法，首創專為自閉症或有學習障礙年輕人而設的「自在劇場」，以及香港大學李嘉誠醫學院醫學人文科 (表演藝術)。

C-symbol Week: Well-being, Creativity & Theatre for NGO Professionals

Eligibility: Asian Charity Services NGO professionals in any field

Dates: 4-8 July 2022 (Mon-Fri)

Venue: Ngau Chi Wan Civic Centre Theatre

Address: 3/F, Ngau Chi Wan Municipal Services Building, 11 Clear Water Bay Road, Kowloon (atop Choi Hung MTR Exit B)

Quota applies, first come first served.

Enrolment & Date Confirmation: Calvin Co (calvinco@aftec.hk / 2520 1716 / 6170 1912)

This will be a week of creative fun with theatre games and hands-on activities that helps NGO professionals re-energise, have fun together and support each other especially after a long period of Covid looking after the vulnerable. Participants will work on stage (acting games) and backstage (working with their hands to make set/props and designing lighting) in a professional theatre setting. Half-day and full-day workshops are available as below.

Half-day workshop: Theatre Games & Improvisation Workshop

Workshop Time: 10am-1pm or 2:30-5:30pm

Capacity: 10-25

Participants will take part in a series of theatre games empowering themselves in terms of their confidence, as well as enhancing their communication and collaborative skills. At the end of 3 hours, they will feel brighter and lighter. They will be introduced to devised theatre and improvisation in which they will create scenes of their own telling stories through games and acting. Participants will have a chance to perform in a professional theatre setting with the aid of basic props and professional technical support.

Workshop Fee: Pay as you wish



Full-day workshop: One Day in the Theatre

Workshop Time: 10am-5pm with 1-hour lunch break from 1-2pm. Participants need to arrange their own lunch

Capacity: 20-40

In addition to the content of the half day workshop, participants will be divided into two groups for the Acting or the Stage Production Workshop. Acting workshop participants will learn the basics of performing and rehearsing, while backstage participants will design the look and feel of the play by learning to make simple sets and props OR lighting design.

Participants from both groups will work together to put on the play on stage by the end of the full-day workshop.

Workshop Fee: Pay as you wish

About AFTEC

The Absolutely Fabulous Theatre Connection (AFTEC) is an award-winning bilingual Learning Theatre™ dedicated to nurturing the next generation of young people. We believe in the power of the arts to inspire, motivate and transform, and use an integrated arts-in-education approach to enhance education and encourage creative learning. Our acronym A.F.T.E.C. also stands for Arts For Transformative Educational Change.

Established in 2008 as a registered charity, we have reached over 256,000 audience members and participants through our diverse cross-disciplinary projects. Since 2009, we have been the Venue Partner of the Sai Wan Ho Civic Centre under the LCSD Venue Partnership Scheme. AFTEC was a recipient of HK Arts Development Council's Award for Arts Education 2014 & 2017, and Arts Promotion 2020, as well as a two-time recipient of the Springboard Grant under the Arts Capacity Development Funding Scheme (2015 & 2017) and a grantee of Art Development Matching Grants Scheme (2022) of the HKSAR Government. AFTEC pioneered Relaxed Theatre and the performing arts module of Medical Humanities developing STEAM as a teaching & learning approach.